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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Támogatná-e a Minisztérium, hogy az új Közlekedési 
Múzeum Debrecen helyett Miskolcon, a volt acélművek helyén épüljön fel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Régebb óta tart az a vita, hogy hol lehetne jó helyen az új Közlekedési Múzeum. A kormányzati
tervek ebben erősnek tűnnek, így várhatóan valóban vidéken épülhet fel az új Múzeum. Az eddig
tervek  szerint  Debrecen  lehet  a  célpont,  de  engedje  meg,  hogy  felhívjam  a  figyelmét  egy
javaslatunkra.

Álláspontunk szerint célszerű lenne, hogy az új Múzeumot ne szántóföldre telepítsék, ahogy azt
Debrecen mellett  tervezik,  hiszen  az  a  terület  arra  hivatott,  hogy élelemmel  lássa  el  a  magyar
embereket, és nem arra, hogy átminősítés után épületeket húzzanak fel rá.

Éppen ezért szeretnék egy másik lehetőséget felvázolnin Önnek. Miskolcon, a 23365/43 helyrajzi
számú, 158,65 hektárnyi terület (volt LKM, DAM) megfelelő lenne az intézmény felépítésére. Ez
részben az önkormányzat tulajdona, és rekultivációt követően – korábban a városnak fontos terület -
kaphatna új funkciót.

Mindezekre  tekintettel  kérdezem,  hogy  támogatná-e  a  Minisztérium,  hogy  az  új  Közlekedési
Múzeum Debrecen helyett Miskolcon, a volt acélművek helyén épüljön fel?

Várom érdemi válaszát!

dr. Lukács László György

Jobbik


